

Referat af vores møde 10/2

Deltagende - Rene, Charlotte, Ole, Camilla M, Lotte, Cathrine, Lars, Anika og Ulla

Fraværende - Sarah og Camilla H

Ulla bød velkommen og introducerede baggrunden for mødet - ansvarsfordelingen mellem ridecenter, brugerråd og rideklub.

Hun gjorde igen opmærksom på at man som junior er velkommen på vores møder, men at det ikke er et krav.

Lotte gjorde opmærksom på at hun og Sarah som suppleanter fra klubben inden dette møde var indkaldt til et 'formøde' af Camilla M fra bestyrelsen, hvilket hun stillede sig undrende overfor. Camilla M forklarede at det blot skulle ses som et møde, så hun kunne blive opdateret inden mødet i dag.

René havde udarbejdet et skema omkring kompetencefordeling mellem ARC, brugerråd og ARK som han gennemgik.

René åbnede samtidig op for dialogen om at brugerrådets sammensætning evt kunne ændres ved næste generalforsamling.

Lotte havde udarbejdet et skema, som beskriver hvem der i dag har hvilke opgaver.

Vi fik en god dialog omkring ønsker til møder, referater mv fremover.

Lars og Camilla gjorde opmærksom på at de vil bakke op om ridecentrets beslutninger omkring advarsler og at de mener at samarbejdet er vigtigt og at bestyrelsen ikke har hjemmel til jvf deres vedtægter at udstede advarsler til medlemmerne.

Kommunalbestyrelsen stiller krav om at brugerrådet udarbejder div. politikker, som løbende gennemgås i brugerrådet og bliver sendt til godkendelse i kommunalbestyrelsen.

Der ud over ligger andet hos ridecenter eller i klubben og der er behov for at ansvarsfordeling, retningslinjer og beføjelser bliver defineret.

Der blev på mødet nedsat nogle arbejdsgrupper der kommer med oplæg til næste møde, så vi sammen kan få dette på plads.

Inden mødet var der kommet en henvendelse fra medlemmer omkring uvisheden og hvem der har bemyndigelse til hvad - Ulla læste henvendelse op og vi håber efter næste møde at kunne svare medlemmerne klart på hvordan fordelingen er.

Næste møde 26/2 kl 1830